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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

SE-BRM.0012.6.4.2024 

Protokół 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska odbyło się w dniu 27 maja 2024 

roku w sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  14:00,                   

a zakończono o godzinie 14:46. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Iwona Kosmalska 

3. Marta Kowalczyk 

4. Dorota Łuczak 

5. Robert Maliński 

6. Jerzy Rozmiarek 

7. Andrzej Surdyk 

8. Piotr Szczepaniak 

9. Helena Świdurska 

 

W spotkaniu uczestniczyli także: Sławomir Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik, Sylwia Matuszkiewicz pracownik tego samego 

wydziału, Aneta Nowak-Flaczyńska kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi UMiG Kórnik, Tomasz Haremza Komendant Straży Miejskiej w Kórniku, 

Sławomir Animucki dyrektor Kórnickiego Ośrodka Kultury, Piotr Mastalerz pracownik 

Kórnickiego Ośrodka Kultury.  

 

1. Otwarcie posiedzenia – stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji Iwona Kosmalska otworzyła posiedzenie Komisji Rolnictwa         

i Ochrony Środowiska. Powitała zebranych.  Poinformowała, że posiedzenie jest 
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nagrywane, a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana 

w związku z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem      

do protokołu. Na podstawie listy obecności w obradach uczestniczyło 8 radnych.  

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje. Przewodnicząca Iwona Kosmalska zapytała, czy radni mają 

uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono            

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Kowalczyk 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji.  

3. Zapoznanie się z planem pracy komisji na 2024 r.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:  

a) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku, 

b) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Wieś w Gminie Kórnik na okres 

październik 2023 r. – październik 2028 r., 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/7a845f34-ba1e-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/7a845f34-ba1e-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/7a845f34-ba1e-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/7a845f34-ba1e-4#collapse4
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c) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Osiedle w Gminie Kórnik na 

okres październik 2023 r. – październik 2028 r., 

d) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Dachowa w Gminie Kórnik na okres 

październik 2023r. – październik 2028r., 

e) zgłoszenia sołectwa Dachowa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. 

5. Powołanie Komitetu Dożynkowego.  

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

2. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji. 

Na zastępcę przewodniczącego komisji zgłoszono kandydaturę Roberta Malińskiego, 

który wyraził zgodę na kandydowanie. Więcej kandydatur nie zgłoszono i przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji Roberta Malińskiego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Kowalczyk 

Zastępcą przewodniczącej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska MiG Kórnik został 

radny Robert Maliński. 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/7a845f34-ba1e-4#collapse10
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/7a845f34-ba1e-4#collapse11
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/7a845f34-ba1e-4#collapse12
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3. Zapoznanie się z planem pracy komisji na 2024 r. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. Przewodnicząca komisji zapytała czy radni 

zapoznali się z planem pracy komisji i czy wnoszą zmiany do istniejącego planu. Nie 

zgłoszono zmian.    

                                                                                                                                                                  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

 

4a) Zaopiniowanie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku. 

Sylwia Matuszkiewicz pracownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa  w Urzędzie 

Miasta i Gminy Kórnik szczegółowo omówiła zmiany w projekcie uchwały (rozdział 11 

pkt. 4 – został usunięty). Do dyskusji dołączył Sławomir Zakrzewski kierownik  Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik informując, że trudno 

jest określić liczbę zwierząt, jaka trafi do schroniska w danym roku. Dlatego trzeba było 

usunąć ten punkt z omawianego  programu. 

Radna Helena Świdurska zapytała, czy jest przeznaczona kwota na sterylizację zwierząt 

bezpańskich? Odpowiedzi udzieliła Sylwia Matuszkiewicz pracownik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa tutejszego urzędu odwołując się do zapisów projektu uchwały 

(wyżej wymienionego programu) -  pkt. 2.   

Głosowano w sprawie: 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Kowalczyk 

 

4b) Zaopiniowanie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Wieś w Gminie 

Kórnik na okres październik 2023 r. – październik 2028 r.  

Przewodnicząca Iwona Kosmalska przedstawiła strategię rozwoju wsi. 

Radny Andrzej Surdyk zwrócił uwagę, że projekt uchwały dotyczący Robakowo-osiedle 

został już pozytywnie przegłosowany na ostatniej sesji poprzedniej kadencji.  

Radny Jerzy Rozmiarek zaproponował, żeby jeszcze raz zaopiniować wszystkie 

strategie na kolejną sesję. Wszyscy obecni poparli propozycję i przystąpiono                

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Wieś w Gminie Kórnik na okres 

październik 2023 r. – październik 2028 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Kowalczyk 
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4c) Zaopiniowanie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Osiedle           

w Gminie Kórnik na okres październik 2023 r. – październik 2028 r. 

Brak uwag. Przystąpiono do głosowania.                                                           

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Osiedle w Gminie Kórnik na okres 

październik 2023 r. – październik 2028 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Kowalczyk 

 

4d) Zaopiniowanie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Dachowa w Gminie 

Kórnik na okres październik 2023 r. – październik 2028 r. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Dachowa w Gminie Kórnik na okres 

październik 2023 r. – październik 2028 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 



                                                                                                                                                                             PROJEKT 
 

7 
 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Kowalczyk 

 

4e) Zaopiniowanie zgłoszenia sołectwa Dachowa do Programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi 2020+”. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszenia sołectwa Dachowa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Kowalczyk 

 

5. Powołanie Komitetu Dożynkowego. 

Na zaproszenie przewodniczącej Iwony Kosmalskiej w spotkaniu uczestniczył Sławomir 

Animucki  dyrektor Kórnickiego Ośrodka Kultury. Przedstawił artystów, którzy w tym 

roku mają wystąpić na dożynkach. Wspólnie z radnymi przedyskutowano miejsce oraz 

możliwości organizacyjne imprezy plenerowej. Jako tegoroczne miejsce dożynek 

wybrano Radzewo. Dyskutowano na temat konkursu wieńca dożynkowego, współpracy 

z kołami gospodyń wiejskich, a przygotowaniem konkurencji na dożynki zajmie się 
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Łukasz Kubicki. Mszę w podziękowaniu za tegoroczne plony zaplanowano na godz. 

14.30. 

Obecni na spotkaniu radni wspólnie zadecydowali, że do Komitetu Dożynkowego 

przystępują wszyscy z Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska MiG Kórnik. Radna 

Helena Świdurska wykonała telefon do nieobecnej na spotkaniu radnej Marty Kowalczyk 

z pytaniem, czy wyraża zgodę na uczestnictwo w komitecie dożynkowym. Radna Marta 

Kowalczyk zgodziła się. Na przewodniczącą komitetu zaproponowano kandydaturę 

radnej Iwony Kosmalskiej. Radna wyraziła zgodę i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

powołania komitetu w składzie całej Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i wyboru 

przewodniczącą Iwony Kosmalskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Kowalczyk 

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Sławomir Animucki przestawił tegoroczną ofertę obchodów Kórnickich Spotkań z Białą 

Damą, które odbędą się 8 i 9 czerwca 2024 roku na placu przy Prowencie. Wyjaśnił,    

że ze względu na zbieżność terminu wyborów do parlamentu europejskiego i imprezy 

podjęto decyzję o wykorzystaniu miejsca za budynkiem KOKu. Wyboru artystów 

dokonali mieszkańcy naszej gminy poprzez głosowanie na swoich faworytów za pomocą 

specjalnie stworzonej w tym celu aplikacji.   
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Radna Iwona Kosmalska poinformowała, że mieszkańcy Dachowy zgłaszają problem    

z ograniczoną  widocznością z powodu krzewów rosnących przy drodze z Runowa        

w stronę szkoły. Zgłoszenie przyjął Sławomir Zakrzewski informując, że zajmie się 

tematem. 

Taki sam problem z ograniczeniem widoczności na drodze przy szkole                           

w Szczodrzykowie przez uschnięte drzewa zgłosił radny Andrzej Surdyk. Sławomir 

Zakrzewski poinformował, że o ile drzewa te znajdują się w pasie drogowym gminy 

będzie można je usunąć. W przeciwnym razie trzeba to zgłosić do Lasów Państwowych. 

Radny Michał Buchwald zapytał, czy jakąś część lasów w okolicach Radzewa i Czmonia 

można wykorzystać na potrzeby rekreacyjne mieszkańców? Sławomir Zakrzewski 

kierownik WOŚIR zwrócił uwagę, że w temacie mogą się wypowiedzieć władze Lasów 

Państwowych, ponieważ gmina nie jest właścicielem tych terenów. 

W związku z powyższym przewodnicząca Iwona Kosmalska zaproponowała 

zaproszenie przedstawicieli Lasów Państwowych na sierpniowe spotkanie komisji. 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Iwona Kosmalska 

zakończyła posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

 

                                                                                             Przewodnicząca komisji 

                                                                                                /-/ Iwona Kosmalska 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


